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ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II. 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csab a
honvédelmi miniszterhez

„Miért lépnek ki jelentős számban orvosok Honvédkórház állományából? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/1202 számon benyújtott „Hány orvost foglalkoztat az MH Egészségügyi Központ?” című
kérdésemre adott írásbeli válasz szerint nyolc hónap alatt, január 1 . és augusztus 31 . között 859-ről
791 főre csökkent a MH Egészségügyi Központban foglalkoztatott orvosok száma . Tehát nyolc hónap
leforgása alatt az orvosok közel 8 %-a lépett ki MH Egészségügyi Központ állományából .

Kérdezem, tisztelt Miniszter Urat, mi az oka az orvos-létszám elmúlt években nem tapasztalt mértékű,
hirtelen csökkenésének? Továbbá kérem, adjon tájékoztatást az alábbi kérdésekben :

• Január 1 . és augusztus 31 . között hány hivatásos állományú orvosnak szűnt meg a szolgálat i
jogviszonya az MH Egészségügyi Központ ?

• Január I . és augusztus 31 . között mely szakterületeken hány fővel csökkent a foglalkoztatott
orvosok száma?

• Milyen intézkedéseket vezettek be annak érdekében, hogy az orvoshiány ellenére zavartala n
maradjon a betegellátás?

• Milyen intézkedéseket hoznak az orvoshiány megszűntetése érdekében?

Budapest, 2014 . október Q ,

Demeter Márta

országgyűlési képviselő
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